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27. april 2022 

 

 

 

L151 

 

Jeg tillader mig at gensende spørgsmål 2 af 6. april 2022, da ministerens besvarelse synes at være en kopi af 
svar på spørgsmål 1, og derfor ikke svarer på det stillede spørgsmål;  

 

 Hvordan kan L151 højne retssikkerheden i de kommuner, der har op til 10 sager i Ankestyrelsen 
om året?  

 

Som baggrund for spørgsmålet, henvises til ministersvar - 
https://www.ft.dk/samling/20201/almdel/sou/spm/363/svar/1756850/2349659/index.htm  

- ”Men når vi ser på statistikker, er det vigtigt at holde sig konteksten for øje. Det er derfor i det tilfælde, 
som spørgeren henviser til, relevant, at Ankestyrelsen kun har truffet afgørelse i 10 sager, og at resultatet i 
en enkelt sag derfor har stor betydning for den samlede omgørelsesprocent” 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Lena Michelsen 

Offentligt
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